
 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia predsedníctva SAŠŠ (P-SAŠŠ) 

 

Miesto a dátum: online, 18. 12. 2023 

Prítomní:              P. Toman, Ľ. Dratvová, M. Olešáková, T. Bélik, 

Y. Unterfrancová, R. Sojka, A. Tilková, 

Kontrolór SAŠŠ: J. Nemec 

Ospravedlnení:        H. Gáfriková  M. Csaszar, R. Urbančok , M. Mazan, J. Kakula,             

E. Líšková 

Prizvaní:                   A. Ristová 

   

PROGRAM: 

1. Otvorenie. 

2. Hodnotenie roka 2023 

3. Príprava roka 2024 

4. Diskusia 

5. Rôzne      

6. Záver                             

                                  

K bodu 1 

             Prítomných privítal a rokovanie predsedníctva viedol poverený prezident SAŠŠ P. 

Toman.  Oboznámil prítomných s programom rokovania a dal hlasovať. 

Za: 7                                     Proti: 0                              Zdržal sa: 0 



Uznesenie: 

1/1 P- SAŠŠ schvaľuje program rokovania. 

     Predsedajúci za zapisovateľa rokovania  navrhol M. Olešákovú, za overovateľa 

zápisnice  T. Bélika. 

Hlasovanie:  

Za: 7                                     Proti: 0                              Zdržal sa: 0 

Uznesenie: 

1/2  P- SAŠŠ schvaľuje za zapisovateľa M. Olešákovú a za overovateľa zápisnice T. Bélika. 

 

K bodu 2 

Poverený prezident SAŠŠ zhodnotiť rok 2023, poďakoval všetkým členom P-SAŠŠ za 

spoluprácu. Predstava bola iná, v konečnom dôsledku podarilo sa stabilizovať oblasť 

vzdelávania, nepodarili sa zvoliť prezidenta SASŠ, neprebehlo stretnutie s MŠVVaŠ ohľadne 

spolupráce,  stratili sme členstvo v ISF. 

  

Uznesenie: 

2/1  P- SAŠŠ berie na vedomie informácie podané P. Tomanom. 

  

K bodu 3 

Plán na rok 2024 prestavil p. Toman 

- dôležité a kľúčové je zrealizovať stretnutie SAŠŠ s MŠVVaŠ ohľadne spolupráce, 

- nadstaviť si spôsob fungovania, 

- nájsť plnohodnotného prezidenta SAŠŠ, 

- pokračovať v oblasti vzdelávania. 

Uznesenie:  

3/1 P- SAŠŠ berie na vedomie informácie podané P. Tomanom. 

 



K bodu 4 

Členovia P-SAŠŠ sa vyjadrili k organizovaniu súťaží v krajoch. 

Vyjadrili pripomienky z krajov, nespokojnosť, ktorá stále pretrváva a zhoršuje sa.  Školský 

šport sa stal akýmsi „horúcim zemiakom“ , informácie sú veľmi slabé, spolupráca zložitá.   

 

K bodu 5 

P. Toman požiadal členov P- SAŠŠ, aby sa snažili viac propagovať činnosť vzdelávacích 

aktivít v krajoch a angažovali sa vo svojom kraji čo najviac. Bude potrebné sa podieľať 

(rozdeliť sa) aj pri uskutočňovaní záverečných skúšok.  

 

K bodu 6 

P. Toman poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

 

 

Zapísala:  Miriam Olešáková v.r. ...................................... 

Overil:      Tibor Bélik v.r.             ...................................... 

 

                                                                                       ................................................... 

                                                                                                 Peter Toman v.r. 

                                                                                          poverený prezident SAŠŠ            


